
REFERAT FRÅ FAU-MØTE VED VIKESÅ SKULE

Tirsdag 08.11.2022 Klokka 19:30

Til stades: Alle trinn representert.

Sak nr Ansvar

01 Velkommen v/FAU leiar
Alle møtt. Ingen har meldt nye saker før møte. Husk å legge ut på facebook
i god tid før møte slik at foreldre kan komme med innspill.

FAU

02 Informasjon om aktuelle saker
● budsjett 2022

○ ekstra lønnsmidler- blir møtt på mange av behovene som
meldes inn. Økt ramme på 600.000kr

○ Møbler - 500.000kr. Kjekt med en god sum, og kan
planlegge en helhet for hvordan vi kan møblere
fellesområder for at det skal bli kjekt for elevane å være
der.

○ oppgradering arbeidsrom - 100.000kr
○ Skulen har meldt inn eit behov for sosialarbeidar 80% for

barnetrinn. Ikkje pengar til å auka sosialarbeidarstilling. For
øyeblikket må skulen klara seg med helsesjukepleiar. Heller
ikkje meir penger til uteområde i denne omgang.

● Skuleball 06.01.23 - salg av ballkjoler på skolen i går. Prøve å lage
gode rammer for at alle skal føle seg trygge å ha et kjekt skoleball.
Oppfordrer voksne til å melde seg som vakter. Er det fortsatt
uskreven regel for at bare 10. kan ha lange kjoler? Ingen regel fra
skolen, har blitt snakka om at alle kan få gå i den kjolen de ønsker.
Rektor tar overordnet ansvar for å sjekke at sanger og leker er
“innafor”

● Planleggingsdagar i november - tema. Lekser. Leksebevisst skole.
Informasjon på ukeplaner varierer fra trinn til trinn, prøver å få mer
likt. Foreldremøte, hvordan gjennomfører vi dette. Kollektive
ferdigheter, diskutere hvordan vi kan legge inn medbestemmelse.
Alle lærerne skal få opplæring i Lingit, som er et program på CB
som er til hjelp for å skrive ord rett. Regnbueklister på tastur til alle
elever og lærere, dette er og til hjelp for å få bedre touch på CB.
Fredag: Ungdomstrinnet skal ha gjennomgang av eksamen. Alle
ansatte har fått mulighet til å reise på skolemøte i Stavanger.
Grunnen til to planleggingsdager er at Bjerkreim skule skal på
personalseminar, og en ønsker lik skolerute.

● 2 uker frå kulturskulen der ein bør unngå kveldsarrangement (veke

Rektor



49 og veke 22)
● Tilbakemelding digitale/fysiske bøker. Rektor ønsker tilbakemelding

på hvordan det har vært når elever har fått fysiske bøker, er det
lettere å følge med og lettere å hjelpe med lekser? Spør gjerne ut
på facebook hva foreldre syns.

FAU- saker  (uten rektor)

03 ● Kantine ein ekstra dag i veka for 8.-10.trinn?(frå Su/SMU). Ønske

fra elevene. Kan skape ekstra kjøpepress, og usikker på hvor sunt

dette er. Nok med ein dag i veke. Lærer seg fort at dei bare kan

kjøpe mat rundt forbi og sende vipps krav, så FAU tenker at det er

nok med ein dag.

Positive til forslaget dersom det er mulighet for at elevane får det

levert frå omsorgssenteret, leverer sunnere alternativ og

kostnadene blir dekka av kommunen.

04 ● Felles julelunsj for 8.-10. og 1.-7.trinn
○ dato? 05.12.22. Oppdekking i gymsalen dette året for

ungdomsskolen. Vanlig husmannskost. Fikk sponsa egg og
melk i fjor, satser på at vi får til dette i år og. 1.-7. får mat
servert på SFO, tar den med seg inn på klasserom og spiser
maten i klasserommet. Legg ut på facebookgruppene at en
fra hver klasse skal komme å hjelpe fra kl 10-12.

05 ● ettermiddag med salg av brukte klær. Skulen er miljøfyrtårn. Så
skolen lurte på om vi som foreldregruppe kunne fått til et
“garasjesalg” for å selge/bytte/gi bort klær. FAU er positive til å få
til en slik kveld, men tar opp saken igjen når det nærmer seg vår.

06 ● foreldreundersøkelsen kommer snart. Kommer med et sett med
mange spørsmål. Foreldre må svare for hvert enkelt barn som går
på skolen. FAU-leder og rektor har gått gjennom spørsmålene
sammen, og fikk ha litt fokus på heim-skule samarbeid, i og med at
skolen skal ha litt fokus på dette nå. Prøver å unngå for mange
detaljerte spørsmål rundt læreplanen og unngå for kompliserte
spørsmål. Tror at utvalget på spørsmål er OK. Link til spørsmålene
kommer på SMS. Oppfordrer alle til å svare!
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